
O Κουβράκης Παναγιώτης είναι διπλωματούχος Μηχανολόγος Μηχανικός 
και διδάκτωρ του τμήματος Μηχανολόγων Μηχανικών της Πολυτεχνικής 
Σχολής του ΑΠΘ. Είναι αντιπρόεδρος και διευθύνων Σύμβουλος της εταιρίας 
BETA CAE Systems S. A. BETA CAE Systems S.A., headquartered in 
Thessaloniki, Greece, is a private engineering software company committed 
to the development of state of the art CAE software systems that meet the 
requirements of all simulation disciplines. 
 
Ο Θοδωρής Φωληάς είναι απόφοιτος του τμήματος Εφαρμοσμένης 
Πληροφορικής του Πανεπιστημίου Μακεδονίας με μεταπτυχιακές σπουδές 
στο τμήμα Computer Science & Engineering, University of California, 
Riverside. Ασχολείται επαγγελματικά με τον προγραμματισμό web 
εφαρμογών και mobile apps με ιδιαίτερη έμφαση στις διεπαφές χρήστη και 
στη βελτιστοποίηση της εμπειρίας των χρηστών. Έχει αναπτύξει 
περισσότερες από 100 web εφαρμογές με φιλοσοφία “less-is-more” με πιο 
πρόσφατο παράδειγμα την υπηρεσία ανταλλαγών Swapdom.com της οποίας 
είναι συνιδρυτής. 
 

Ο Ιωάννης Παπίκας, είναι απόφοιτος τόσο του Τμήματος Εφαρμοσμένης 
Πληροφορικής όσο και του ΠΜΣ Εφαρμοσμένης Πληροφορικής. Αν και από 
μικρός είχε κλίση στις θετικές επιστήμες, η πληροφορική γρήγορα μπήκε για 
τα καλά στη ζωή του, με την εισαγωγή του στο Πανεπιστήμιο το 2005. Μέσα 
σε 5 χρόνια κατάφερε, με τη βοήθεια και τις γνώσεις που απέκτησε στα 
μαθηματικά και στα υπόλοιπα μαθήματα θετικής κατεύθυνσης, να τελειώσει 
τη σχολή με έναν πολύ καλό βαθμό και μεγάλη εμπειρία στους αλγορίθμους, 
την ασφάλεια και στην τεχνολογία λογισμικού. Συνεχίζοντας, θέλησε να 
διευρύνει τους ορίζοντές του με την εγγραφή του στο Μεταπτυχιακό 
Πρόγραμμα της ίδιας σχολής από όπου και αποφοίτησε μετά από 2 χρόνια, 
με ειδίκευση στην τεχνολογία λογισμικού και στα πρότυπα σχεδίασης. 
Παράλληλα με τις σπουδές του στο Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα, αν και 
υπήρχε στο πίσω μέρος του μυαλό του από πιο πριν, ξεκίνησε να ασχολείται 
με τον επιχειρηματικό τομέα και να ψάχνει μια ιδέα με σκοπό να αλλάξει τον 
κόσμο. Έχοντας εργασιακή εμπειρία σε μεγάλες εταιρίες πωλήσεων, 
κατάλαβε το πρόβλημα που υπήρχε και εξακολουθεί να υπάρχει στον κόσμο 
των πληροφοριακών συστημάτων. Με τις γνώσεις του στον τομέα της 
ανάπτυξης λογισμικού και υπηρεσιών, πιστεύει ότι μπορεί να δώσει μια λύση 
στο πρόβλημα και να αλλάξει τον κόσμο. Στο παρελθόν συμμετείχε σε 2 
παρουσιάσεις στα Βαλκάνια σε υποψήφιους επενδυτές καθώς επίσης σε 
παρουσιάσεις Startup στην Θεσσαλονίκη. 
 

http://www.beta-cae.gr/
http://www.swapdom.com/

